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Algemeen.   

In maart vond de eerste Hiswa Klassieke Schepenbeurs plaats. De locatie 

geeft een geheel andere situatie dan in Enkhuizen, maar als landelijk 

platform en ontmoetingspunt blijft zoiets belangrijk om aan deel te 

nemen. In de maand februari namen we ook deel aan de presentatie op de 

Boot Holland beurs te Leeuwarden . 

Binnen ons bestuur heeft ons nieuwe lid Aalt van den Hul zich sterk gemaakt om de 

schouwingscommissie weer op poten te krijgen. Bestuurslid Martin Kerkhoff  heeft door veranderde 

omstandigheden helaas zijn werkzaamheden moeten beëindigen. Onze voorzitter heeft  een 

overzicht samengesteld van instanties waar particulieren of stichtingen hun subsidie aanvragen 

kunnen doen. Hierover zal  een artikel in Tagrijn verschijnen.  

Na een record aantal jaren actief te zijn geweest voor onze vereniging hebben Willem  ,samen met 
Géke Bakker, die vanaf het allereerste begin jarenlang penningmeester, magazijnbeheerder , 
schouwmeester  was,  hun laatste vaste activiteiten zoals  voor De Kraam, overgedragen. Onze 
vereniging en wat zij wil uitdragen heeft daardoor aan hen een ongekend grote steun gehad. Het 
past dan ook niets anders dan grote dank te zeggen en respect te betuigen voor zoveel inzet ! 

De penningmeester.  Het beleid bleef consequent als in voorgaande jaren. Er blijft zorg om het 

dalend aantal donateurs. Het patroon van uitgaven is o.a. aangepast door het aantal uitgaven van 

Tagrijn  vast te stellen op drie.  De winterreünie  en de zomerreünie werden goed begroot en bleven 

binnen het budget .  

Tagrijn. Afgelopen jaar  verschenen er drie nummers . Ook in 2015 zullen  om begrotingsredenen drie 

nummers verschijnen. Er is en blijft veel waardering voor de vormgeving en inhoud. Indien nodig zal 

aanvullend gebruik worden gemaakt van een nieuwsbrief. 

De Kraam. Zoals eerdergenoemd dragen Willem  en Géke Bakker na vele jaren van trouwe dienst hun 

taken van de kraam over. De bevoorrading, het opzetten/afbreken, het reizen naar allerlei locaties 

rondom de Zuiderzee kon bogen op een niet aflatende inzet. De V.B.B. had aan hun op beurzen en 

manifestaties een schitterende vertegenwoordiging. Er is gelukkig toch ook opvolging gevonden 

vanuit  Kampen. Ook Hans van wijk heeft als vanouds aangeboden hand en span diensten te willen 

doen. In samenwerking met de Kamper Botterstichting is er ook plek verkregen voor het stallen van 

de aanhangwagen en het instellen van een magazijn.   

Website. Zowel door onze penningmeester als door ons nieuwe bestuurslid Aalt van den Hul is veel 

moeite gedaan om vakkundige menskracht te regelen voor het opzetten van een nieuwe website. 

Het was lastig om iemand te vinden, maar toch kwamen zij aanhoudend met nieuwe tips . De 

redactie van Tagrijn heeft inmiddels beet met een deskundige en gaat daarmee aan de slag. Het doel 

is toch om in de komende maanden voor de vakantie echt wat van de grond te krijgen. 

 



Blz.2 

Reünies. De winterreünie te Bunschoten voldeed aan de verwachting. De scheepswerf, het museum 

en de haven boden genoeg voor een interessant programma. De zomerreünie te Vollenhove was een 

succes  dankzij het mooie weer en een goede opkomst van schepen, leden en donateurs. 

Tegelijkertijd vond daar de opening van het vaarseizoen plaats, reden waarom  er naast de haven een 

uitgebreide markt werd gehouden en er ook een flinke vloot historische sleepboten  z’n opwachting 

maakte. Bij de vaartocht  was er een goede gelegenheid  om te zeilen op het Zwarte Meer. Nadat we 

aldaar onze biezen gepakt hadden belandden we net naast De Goot om daar in de beschutte 

vluchthaven te lunchen, pal achter de dam naar de voormalige vuurtoren De Kraggenburg . De 

organisatie door Jaap Scheuler  en Paul van den Brink verliep  gesmeerd. 

Het Visserijweekend. De vijftien vergunningen vonden weer gretig aftrek. Het viel op dat de 

vangsten gemiddeld genomen niet groot waren.  Er was genoeg aanbod van schepen voor het 

gastenvaren. Karel Helder fungeerde deze keer als havenmeester. Voor het museum leverde dit, 

mede door onze aanwezigheid, een topweekend  op nl. 2400 bezoekers, hun hoogste score in het 

seizoen. Voor de deelnemende bemanningen  is het  ’s avonds altijd gezellig toeven in de kuip.   

Westwal. Zit nog steeds “in de pijplijn”, maar voorlopig geen nader nieuws.. 

Sail 2015. Er is een werkgroep ingesteld met  de leden Karel Helder, Hein Teijken, Cor Visser en Henri 

Woning. Het doel is om het commercieel varen met gasten en een goede ligplaats  te regelen. 

Daarnaast  dragen we zorg  voor onze gewone deelnemers  en deelname aan de vlootschouw. Er 

wordt samen met het Zuiderzeemuseum gekeken of er ook een presentatie op de wal kan worden 

gerealiseerd. Een ander onderdeel waar we ons voor inzetten is een zeildemonstratie (“wedstrijd”) 

door onze deelnemende botters. Per mail worden onze leden  van de actualiteit op de hoogte 

gehouden. Er zijn inmiddels twee plekken aangewezen om als ligplaats te fungeren. 

Nederlands Kampioenschap Botterzeilen. Ondanks dat de oorspronkelijke ambities m.b.t. 

sponsoring en publiciteit niet werden gehaald, is  het evenement op zich heel geslaagd. Het 

vaarwater voor  Volendam is een uitstekende locatie mede vanwege de gunstige ligging voor de 

toeschouwers vanaf de dijk. Verder wordt er nog nader afgestemd wat betreft het 

wedstrijdreglement en met het KNWV.   

Leden en donateurs. Het aantal leden bedroeg 104 , het aantal aspirant leden 38  en het aantal 

donateurs bedroeg 794 in 2012. In 2013 waren deze aantallen respectievelijk  100, 40  en 738. 

FONV. De voorzitter van het FONV heeft een toelichting gegeven op nut en noodzaak van ons 

lidmaatschap en collega behoudsverenigingen. We kregen geen overtuigende indruk. Inmiddels zijn 

er veel slechte berichte gepasseerd  m.b.t. het uiteenvallen van de organisatie en  het vertrek van 

o.a. de voorzitter en  medewerkers. Het heeft o.a. tot gevolg gehad  dat de V.B.B.vooralsnog haar 

eigen register  als richtlijn neemt. Peter van Dorst is momenteel onze vertegenwoordiger bij het 

FONV. 
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De Schouwcommissie. De taakoverdracht naar Aalt van den Hul heeft goed uitgepakt. Er is nu een 

team van drie mensen t.w. Aalt van den Hul, Lammert Post en Frans Schreuder.  Zij hebben de 

ambitie om te zorgen voor een overzichtelijke en vooral strakke eenduidige procedure. Deels zijn er 

schouwingen verricht, maar ze weten ook  dat ze z.s.m. andere schouwingen willen uitvoeren.  

De restauratie commissie.  Hierin is Jaap Thoen onze vertegenwoordiger. Hij beoordeelt de 

subsidieaanvragen. Hij is te bereiken per mobiel  06-51007556 of per mail jaapthoen@gmail.com     

Overzicht bestuurstaken, aanverwante commissies en werkgroepen. Afgelopen jaar heeft Martin 

Kerkhoff zijn taak tussentijds moeten neerleggen . De secretaris heeft aangegeven zijn taak als  

vacant stellen. Het zoeken van vervanging bleek lastig. Inmiddels is aan Peter van Dorst gevraagd om 

deze taak op zich te willen nemen. Hij heeft daarop positief gereageerd. 

Bestuursleden:                                                                                                                        
 
Karel  Helder         voorzitter               (2003)      Peter van Dorst       bestuurslid    (2012) 
Hein Teijken           secretaris               (2000)     Martin Kerkhoff       bestuurslid     (2012)  
Riekus Hatzmann  penningmeester  (2010)      Jaap Schueler           bestuurslid     (2012) 
                                                                                    Paul van den Brink                           (2012) 
 
Riekus Hatzman is reglementair aftredend; hij stelt zich herkiesbaar. Martin Kerkhoff is 
afgetereden. 
 
                                                                                                                                                      
 
Overige taken. 
Schouwmeesters:                                     Aalt van den Hul, Lammert Post en Frans Schreuder 
FONV:                                                         Peter van Dorst   
Restauratiecommissie:                            Jaap Thoen 
Registratie Varende Monumenten       Dirk Fokkema         
Informatiekraam en magazijn                Willem en Geke Bakker (vacature) 
Beheer voorraad vlasdoek                      Kees Hos 
Beheer, archief en verzending Tagrijn  Karel Helder 
Magazijn beheer katoendoek Hoorn     Peter Dorleijn            

 

 

 

 

 

 



 

 


